
 
SHIRE OF CHRISTMAS ISLAND 

PUBLIC NOTICE 
 

45/20 20 November 2020 

 
FISHERY MANAGEMENT COMMITTEE 

 
The Ordinary meeting of Council held 17 November 2020 decided to establish a 
Shire Fishery Management Committee. 
 
The Ordinary meeting of Council held 17 November 2020 also decided to seek 
community expressions of interest to be on that committee, the final composition of 
the committee to be decided at the Ordinary meeting of Council on 8th December 
2020. 
 
The purpose of the Shire Fishery Management Committee is to inform and advise the 
Shire and the Christmas Island Community on Fishery Management issues, 
direction, policy and where appropriate alternative direction to the proposed CI Draft 
Fisheries Ordinance 2020. 
 
Expression of interest from the community for the Shire Fishery Management 
Committee closes 4pm Tuesday 1st December 2020. 
 
Expression of interest should be forwarded to the CEO at Shire.ceo@shire.gov.cx 
 
 

 
 
 
David Price 
Chief Executive Officer 

mailto:Shire.ceo@shire.gov.cx


 
圣诞岛郡政府 

公告 

 

45/20 2020 年 11 月 20 日 

 

渔业管理委员会 

 

理事会常会于 2020 年 11 月 17 日举行，决定设立郡渔业管理委员会。 

 

理事会于 2020 年 11 月 17 日举行的常会上还决定，将寻找有意向参与该委员

会的社区成员，该委员会的最后组成将在 2020 年 12 月 8 日理事会常会上决

定。 

 

郡渔业管理委员会的目的是就渔业管理问题、方向、政策以及拟议的 2020 年圣

诞岛渔业条例草案的合适方向，向郡政府和圣诞岛社区提供信息和咨询。 

 

郡渔业管理委员会的报名将于 2020 年 12 月 1 日星期二下午 4 时关闭。 

 

如有兴趣参与委员会，请发邮件给郡首席执行官，表达您的意向。
shire.ceo@shire.gov.cx 
 
 
 

 
David Price 

首席执行官 

mailto:shire.ceo@shire.gov.cx


 
SHIRE PULAU KRISMAS 

NOTIS AWAM 
 

45/20 20 November 2020 

 
JAWATANKUASA PENGURUSAN PERIKANAN 

 
Mesyuarat biasa Kaunsil yang diadakan pada 17 November 2020 memutuskan untuk 
mewujudkan sebuah Jawatankuasa Pengurusan Perikanan Shire.  
 
Mesyuarat biasa Kaunsil yang diadakan pada 17 November 2020 juga memutuskan 
untuk mencari dari masyarakat menyatakan minat untuk menjadi ahli jawatankuasa 
itu, komposisi terakhir dari jawatankuasa yang akan di ambil keputusan dalam 
Mesyuarat biasa Kaunsil pada 8 Disember 2020. 
 
Tujuan Jawatankuasa Pengurusan Perikanan Shire adalah untuk memberitahu dan 
memberi nasihat kepada Shire dan Komuniti Pulau Krismas mengenai isu 
Pengurusan Perikanan, arah, dasar dan arah alternatif yang sesuai untuk Draf 
Ordinan Perikanan CI 2020 yang dicadangkan.  
 
Menyatakan minat dari masyarakat untuk Jawatankuasa Pengurusan Perikanan 
Shire tutup pukul 4 petang Selasa 1 Disember 2020.  
 
Pernyataan minat harus dihantar kepada CEO di shire.ceo@shire.gov.cx 
 
 
 

 
 
 
David Price 
Ketua Pegawai Eksekutif 

 

mailto:shire.ceo@shire.gov.cx

